
                 
Styremøte Verdal ok 

 

 Planken 2  12.10.17 

 

Til stede: 

 

Per Grande. 

Magnhild Kvaal. 

Karl Arne Melbye. 

Inge Hafstad. 

Elin Sikkeland. 

Kjell Lundsaunet ref  

 

Sak 04.17 

Leder for skihytta har sendt søknad om støtte til turskiltprosjektet for 

skilting av ski og turløyper på Volhaugen. 

Styret vedtar at vi skal gå videre med prosjektet. 

 

Komiterunde: 

Skihytta: 

Fundamentering og oppfylling sør øst hjørne på skihytta er fullført. 

Aggregat installert, ny kabel, samt to nye kurser i skihytta. 

Høstsesongen i gang, åpen skihytte hver søndag fram til første søndag i 

advent. 

Turskiltprosjektet, søknad om midler er sendt. 

 

Tur- O 

Veldig bra deltakelse, nest beste året. 

 

Uti 

Kompetansehelg på Gardermoen. Deltakere uavklart, uti jobber med å få 

med deltakere. 

 

Kartkomite 

Volhaugkartet, trykking første halvdel i november 

Spillemiddelsøknad for NM kart sendes innen fristen. 

 

 



Styret 

 Dugnadsfest på Skihytta 27 0kt. 

NTOK ting 28 okt. Inge Hafstad, Arne Okkenhaug og Kjell Lundsaunet 

møter for Verdal ok 

 

O- idol 

Arrangørseminar 22 okt. på Gardermoen, Per og Inge møter. 

Konkuranseformen er litt uavklart. Det blir sprint fredag og lørdag. 

Synfaring av Øra- kartet starter på nyåret. 
 

 

 


